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In verlengde vd inspraak, hierbij aanvullende reactie van de Stakeholders IJSclub Amstelbocht Jos 
Geijsel, Gerdien Meijer, Lilian van Tol, Axel Koenders,
Tbv de vergadering Cie. Ruimte hedenavond.

Horeca verdraagt zich niet met de CoreBusiness vd IJsclub; core business is natuurijs, Daarvoor zijn 
1400 vd ruim 1500 leden lid.
Om veilig en vertrouwd op natuurijs te kunnen schaatsen: al 150jaar lang.

Horeca/KEK heeft zich de afgelopen 5 jaar met de gedoogde vergunning vergaloppeerd:
a. Mensen en zwaar meubilair, voor de IJsclubgebouw geplaatst,  leiden tot aantoonbare 

bodemdaling: 
voor het gebouw was in jan21 de gemeten waterhoogte 30cm; ad andere kant bij de 
molen 12 cm water.
Hoogte verschil geeft stroming van water, waardoor ijsvorming belemmerd wordt. En 
dat is gebleken. Je kon bij het gebouw niet het natuurijs op; je moest ver omlopen
om er met een plank op te komen. Het ijs voor het gebouw was mede zo zwak, door de 
aangelegde houten vlonders/terassen en palen. Die absorberen warmte,
met als gevolg nog weer minder ijsvorming. Waar 1400 leden niet op zitten te wachten
Bodemdaling gevolg van droge zomers? Vraag van D66. Neen, het is overall

b. Vlonders en infrastructuur namens Kek, in/achter/voor het gebouw, hebben de 
vrijwilligers/onderhoudsploeg vd IJSclub –zeer tegen hun zin- opgeruimd.
Kek profiteerde slecht(s). Gevolg: onderhoudsploeg heeft er de brui aangegeven. Het 
Bestuur is uit elkaar gespeeld.

c. Gebouw bevat nog Asbest (CDA). Kan de IJsclub die verwijderingskosten dragen? De 
IJsclub zit ruim bij kas. Bovendien: de Lionsclub vergoedt de asbestverwijdering.

Advies vd Stakeholders: 
ga voor versterking van de IJSclub, Cultureel Erfgoed 150 jaar in en rond OuderAmstel
Geen horeca, ook geen –weer- tijdelijke vergunning voor 1 jaar

Met sportieve groet,

Jos Geijsel, oprichter Schaatstrainingsgroep Amstelbocht en 1e trainer


